



LIANNE COMEAU

FRANCOPHONE PROGRAM COORDINATOR,
PARTNERS FOR YOUTH,
NEW BRUNSWICK YOUTH IN CARE NETWORK

Lianne is the Francophone Coordinator for the New Brunswick Youth in Care Network and Youth Works, housed at Partners for Youth, Inc. in Fredericton, N.B., which is located on the traditional unceded territory of the olastoqiyik (wolastok), Mikmaq and Peskotomuhkati (passemaguati) peoples. In her Coordinator role, Lianne travels throughout the province to support Francophone youth in care through program delivery and advocacy. In her role on the National Council of Youth in Care Advocates, she is an ally who seeks to better the lives of youth in care in a trauma-informed way, while meeting them where they are at. Lianne has years of experience working in outreach and in the Social Services field she has a Criminology and Policing degree, and is currently completing a Bachelor of Social Work degree.



“This work inspires me to better the lives of current and former youth in care in a trauma-informed way, while meeting them where they are at.”

Lianne est la coordonnatrice francophone du Réseau des jeunes pris en charge du Nouveau-Brunswick et de Youth Works, hébergé chez Alliance Pro-Jeunesse, Inc. à Fredericton, N.-B., qui est situé sur le territoire traditionnel non cédé des peuples Wolastoqiyik (wolastok), Mi'kmaq et Peskotomuhkati (passemaguati). Dans son rôle de coordonnatrice, Lianne voyage à travers la province pour soutenir les jeunes francophones pris en charge par la prestation de programmes et la défense des droits. Dans son rôle au sein du Conseil national des défenseurs des jeunes pris en charge, elle est une alliée qui cherche à améliorer la vie des jeunes pris en charge en tenant compte des traumatismes, tout en les rencontrant là où ils se trouvent. Lianne possède des années d'expérience de travail de proximité et dans le domaine des services sociaux ; elle est titulaire d'un diplôme en criminologie et police et termine actuellement un baccalauréat en travail social.



« Ce travail m'inspire à améliorer la vie des jeunes et anciens pris en charge en tenant compte des traumatismes, tout en les rencontrant là où ils se trouvent. »